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Consell de Barri La Teixonera  
 

Data: 30 de març de 2023 a les 19:10 hores. 
Lloc: Centre Cívic Taxonera,  C/Arenys 75  

 
 
Assistents:  

-Taula: Rosa Alarcón (Regidora d’Horta-Guinardó), Sergi Perea (Conseller 
Tècnic d’Horta-Guinardó i Conseller de La Teixonera), Elena Amat (Gerent 
d’Horta-Guinardó), Francesc Subirats(Vicepresident del Consell de Barri La 
Teixonera). 

-Grups polítics representats: 3 

-Entitats representades: 6 

-Veïnes i veïns assistents: 22 

 

Ordre del dia: 

1. Informe d’obres i projectes 

2. Torn de Paraules 

 
Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull 
d’acords. 
 
El conseller del barri, Sergi Perea, inicia la sessió i dóna pas a la regidora, Rosa 
Alarcón, per començar amb als punts de l’ordre del dia. Presenta d la Taula i informa 
del canvi de funcions del Sergi Perea a Conseller Tècnic. 
 
1. Informe d’obres i projectes 

 
La Regidora explica que ha sigut un mandat marcat per la Covid. A continuació 
passa a explicar els principals projectes i actuacions duts a terme al barri  amb una 
inversió de gairebé 13 milions d’euros.  
 

- Nova escola bressol municipal: Inici de la construcció de l’escola bressol, 
es pretén que el setembre ja estigui acabada. Era una assignatura pendent 
del pla de barris del mandat anterior i en aquest ha sigut possible. S’ha tirat 
endavant amb una inversió de 3,5 milions d’euros amb un temps d’execució 
de 12 mesos. Ara es començarà amb la matriculació dels infants. Durant 
aquests dies s’ha arribat a un acord amb el consorci d’educació i en el 
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consell de seguiment pel nom de l’escola bressol, el decidit serà Taxonera, 
és cert que el consorci té una normativa que no poden col·locar noms dels 
barris en els equipaments escolars,però com s’està ajustant el tema del 
nom del barri , quan es consegueixi, llavors es podrà posar aquest nom a 
l’EBM. Falta per fer la urbanització del solar que la inversió és d’1 milió 
d’euros i s’haurà de treballar en el següent mandat.  

- Canvi de nom del barri: S’ha treballat molt durant tot el mandat per poder 
fer el canvi, ara s’està preparant un informe d’un lingüista que en el seu 
moment es va catalanitzar amb una catalanització occidental i no es va tenir 
en compte que existeix un català oriental i que segurament en aquest 
informe es defensa que el català oriental és tan vàlid com l’occidental. Per 
tant, la catalanització del nom tant pot ser Taxonera com Teixonera. Quan 
estigui l’informe aniran a l’Institut d’Estudis Catalans defensaran el 
posicionament i segurament els veïns podran acompanyar-los.  

- Local d’entitats La Bòbila: És una assignatura pendent pel pròxim 
mandat. És una inversió de 4, 6 milions d’euros més 1 milió per l’edifici 
d’audiovisuals i 500.000 euros per tot el que serà l’espai públic. En aquest 
mandat s’ha treballat per tenir el projecte executiu redactat i llest perquè el 
moment que tinguem els diners es pugui fer la inversió. L’avantatge de tenir 
el projecte executiu ja fet és que en moment de licitar és molt més fàcil tirar 
endavant l’obra el més ràpid possible. El temps d’execució de l’obra és de 
24 mesos, el mes de gener es va presentar el projecte executiu definitiu.  

- Àmbit Matías Guiu: Encara no es pot veure cap resultat, però s’ha fet feina 
d’arranjament d’algun petit tros, la gran obra ha de ser pel següent mandat. 
S’ha estat treballant molt pel que fa a l’adquisició dels terrenys, la gran 
majoria ja són municipals i la resta els hi queda poc, fins que un terreny no 
és públic no es pot començar l’obra. Mentrestant s’ha fet la substitució del 
tancament al carrer Sant Crispí 22-28, el mirador del carrer Santa Rosalia, 
arranjament del mirador del carrer Fastenrath amb Sant Crispí.  

- Aposta per la accessibilitat en aquest mandat 
- Escales mecàniques Arenys – Fastenrath: Es va arribar a un acord, la 

inversió és de 2,5 milions d’euros perquè s’ha aprofitat la promoció privada 
d’habitatges. Aquesta promoció es va fer el calaix de les pròpies escales 
mecàniques i l’Ajuntament va posar l’escala i el mecanisme. Són unes 
escales que connectant el barri de forma important.  

- Escales mecàniques dels Canadencs (Samaniego- Arenys): Venen del 
pla de barris amb una inversió d’1,4 milions d’euros.  

- Escales mecàniques Mare de Déu dels Àngels (Sant Dalmir- 
Fastenrath): Venien del pla de barris, però es van finalitzar el juliol del 
2019. Amb un import 1.100.000 euros; són unes escales que salven la 
distància de Sant Dalmir i Mare de Déu dels Àngels.  

- Escales mecàniques carrer Sant Dalmir – Santa Gema: són escales que 
feia molts anys que estaven col·locades només de pujada. Ara mateix estan 
fent un pla renove per totes aquelles escales que fa vint anys que estaven 
col·locades i els hi faran un canvi de mecanisme per tenir unes escales 
reversibles.  

- Estudi de les escales no mecàniques del districte Horta – Guinardó: 
Redacció del projecte d’estudi de les escales no mecàniques, algunes 
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d’aquestes escales no compleixen cap normativa des del punt de vista 
d’il·luminació ni de l’estructura pròpia dels esglaons. Hi ha moltes coses 
fora de normativa, per tant, s’ha contractat a un equip d’arquitectes per fer 
l’anàlisi de totes les escales no mecàniques del districte per veure i estudiar 
quines són públiques i quines privades per poder intervenir, es miraran les 
característiques, la longitud, els parterres que hi ha al voltant, l’estat de 
conservació... Un estudi que estarà acabat el mes d’abril.  

- Redacció del projecte de soterrament de línies elèctriques del barri la 
Taxonera: Hi ha problemes a les voreres, hi ha problemes amb els pals. 
S’ha creat un pla antipals per poder treure’ls de la vorera, són el districte 
amb més pals a Barcelona, exactament amb 2.500 pals elèctrics i telefònics  
i això es un cost de 40 mil.lions d’euros per tot el districte .Aquí hi ha 24 
pals en el barri amb un cost de 439.000 euros. Esperen que es puguin 
treure en màxim dos anys. El 2030 esperem que sigui un districte sense 
pals a les voreres. La inversió no és només de l’Ajuntament sinó que 
l’empresa Endesa farà el cablejat i l’Ajuntament fa la canalització pública 
dels cables.  

- Pla de mobilitat: Taxonera i entorns: Una inversió de 14.000 euros, amb 
un agraïment el grup impulsor d’aquest projecte. On s’han pogut tirar 
endavant algunes actuacions, altres vindran més endavant. El primer és la 
semaforització entre la cruïlla Fastenrath amb Santa Rosalia amb un import 
de 75.000 euros. Estudi d’alternatives al carrer Santurnino Calleja, ja que la 
idea és fer el canvi de sentit i semaforització, les obres començaran el 
setembre i duraran un mes, aquestes obres faran que el barri tingui una 
altra sortida i millorar la mobilitat. L’inversio es de 36.000 euros 

- Actuacions a l’entorn de la cobertura de la Ronda de Dalt: L’únic tros 
que s’ha pogut cobrir són 183 metres que es va fer a la part entre Sant 
Genís i Teixonera. Falta una valla per impedir que els nens s’escapin, s’ha 
demanat a Bimsa i es continuarà insistint. Aquest mandat hi havia el 
compromís de fer el segon part que era el tram des de l’IES Vall d’Hebron 
fins al carrer Jericó, uns 550 metres. En aquest cas va ser la Covid que no 
ha deixat du a terme el projecte. Però han estat i continuaran treballant per 
aconseguir un nou projecte executiu al voltant de la ronda amb els 
pressupostos del 2023. S’està treballant i esperant a la licitació per crear el 
projecte executiu consensuat en què era la fase 4, fase que acota els barris 
Vall d’Hebron i Montbau. L’objectiu en el següent mandat sigui tenir un 
projecte executiu consensuat, viable i que sigui el mateix temps de 
consens.  

- Llosa de la Vall d’Hebron: Reordenació dels treballs de planejament de la 
MPGM per a la reordenació de l’entorn de la llosa. Feia 12 anys que s’havia 
de fer el plantejament de l’entorn. En aquest mandat s’ha fet el planejament 
de mitja llosa. En aquest entorn es portaran a terme dos projectes. 

- Construcció durara uns 2 anys  
- S’ha definit un PDU , que es un pla d’oportunitats de la zona Taxonera, 

VallHebron i la Clota  dins la ciutat de Barcelona   
• Construcció de l’edifici de consultes externes de l’Hospital de la Vall 

d’Hebron. És una inversió de 87,5 milions d’euros i la previsió és que el 
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projecte finalitzi l’any 2026. És un projecte que s’anirà compartint amb 
el veïnat perquè aquest el conegui. 

• Construcció de l'edifici de l'Agència de Salut Pública. Ara mateix l'edifici 
està situat a la Plaça Lesseps. La construcció anirà a càrrec del 
Consorci de Salut (Ajuntament 40% i Generalitat 60%). A mesura que 
es vagi portant a terme el projecte també s'anirà compartint de forma 
pública. La inversió serà de 26 milions d'euros. A l’abril es coneixerà 
l’equip redactor.  

 
Elena Amat, gerent d’Horta- Guinardó, explica la proposta del nou 
planejament. El mes de gener s’ha licitat per poder fer la reordenació 
urbanística d’aquesta zona de la llosa. Aquesta reordenació ens permet 
repensar i posar les bases per tots els temes que s’han de revisar. Per una 
banda, les afectacions pendents que hi ha a teixonera 1 i teixonera 2 des 
de fa molt temps això permetrà replantejar aquesta situació i buscar nous 
espais on edificar. La segona part són els nous equipaments d’àmbit local 
que necessiti el barri, com ara biblioteca, casal de joves... Espais de qualitat 
ben comunicats entre els barris, tant en l’àmbit de vianants com amb 
vehicles. S’ha presentat un equip a la licitació, esperem que aviat comencin 
els treballs de redacció de projecte i des d’urbanisme saben que s’han de 
reunir amb els veïns per recollir les necessitats del barri.  
  

- Mercat de la Taxonera- Vall d’Hebron: Projecte d’urbanització dels 
entorns del mercat, s’ha aconseguit una inversió de 2,5 milions d’euros per 
millorar els entorns. El projecte ja està aprovat, les obres tindran una 
duració de 7 mesos començant a l’octubre. Hi haurà una inversió per 
algunes de les mancances vinculades al terra de l’interior del mateix 
mercat. Si aneu al marcat, heu de pujar a veure els horts que són fantàstics 
i espectaculars, és un servei de tasca comunitària que estan funcionant 
molt bé. Inici obres octubre del 23 

- Una millora ha estat l’ascensor del mercat, terra , renovació interiors 
deficitaris  

- Actuacions de millora al Parc de Bombers de la Vall d’Hebron: S’està 
construint la nova torre del parc de bombers. Una inversió de 2, 5 milions 
d’euros. Serà un equipament de ciutat, però beneficiarà a tot el barri 
directament.  

- Zona de salut La Campa – José Antonio Martínez Bayo: Formava part 
del pla de barris, s’ha acabat l’obra l’agost del 2019 i s’ha fet  algunes 
millores introduint el circuit de la cal·listenia per un import de  48 mil euros.  

- Obres de condicionament de la zona compresa entre el carrer Rossell i 
el carrer Fastenrath: Obra finalitzada el gener del 2020 amb una inversió  
1543 mil euros. Sobretot ha estat una millora de l’accessibilitat de la cruïlla 
als carrers de Fastenrath i Rossell així com dotar d’un accés accessible i 
adaptat a l’àrea de jocs existents. 

- La campa  s’ha afegit aparells de calistenia  
- Millora d’accessibilitat al carrer Santa Maria Rosalía 12: Amb una 

inversió de gairebé 6 mil euros, la obra executada al desembre 2019.  
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- Arranjament a la vorera del Passeig Mare de Déu del Coll 111 – 127: 
Obra executada el desembre 2022 amb una inversió de 48 mil euros.  

- Millora de cruïlla Pantà de tremp amb el carrer Farnés: Amb una inversió 
de 48 mil euros.  

- Pavimentació de la calçada al carrer Santa Rosalía: Amb una inversió de 
183 mil euros. Ha estat una obra dividida en dos, primera part entre els 
carrers General Mendoza i Fastenrath i durant el 2023 es farà la part del 
carrer entre Fastenrath i el Passeig Mare de Déu del Coll.   

- Nova zona 29 d’àrea regulada d’estacionament AREA VERDA: Va servir 
per treure 69 cotxes abandonats en el barri. Es va anar parlant i fent els 
petits ajustos de millora i que ara mateix funciona correctament. Ha servit 
per poder protegir l’aparcament dels veïns i les veïnes de l’entorn. Ha estat 
una mesura molt ben acollida pel mateix barri.  

- Millores a la Casa Taxonera: S’ha arreglat el wifi i la contractació d’una 
dinamitzadora que està funcionant molt bé. En el centre cívic també s’han 
fet petites inversions d’uns 30 mil euros. Instal·lació d’alarma d’intrusió al 
Centre Cívic Teixonera.  

- Cuidem Barcelona: La neteja no estarà en els nivells òptims fins al mes de 
juliol perquè falten vehicles de neteja per culpa de la crisi mundial 
d’equips(sumministrament), però els contenidors ja estan el 100%. Els 
vehicles tenim un 51% i la resta acabaran al juliol 23 i per acabar l’IRIS ens 
indica que les trucades de queixes dels veïns sobre aquest tema ha baixat 
en picat sobretot aquest últim trimestre. 

- Guàrdia Urbana: Han ampliat en 800 agents a tot Barcelona, i l’ncrement 
de la plantilla durant el mandat al districte ha estat de 36 nous agents a la 
comissaria d’Horta-Guinardó amb una renovació dels agents existents. Es 
combina l’acció pedagògica amb la sancionadora i es va treballant  en 
campanyes de civisme. L’altre avantatge que s’acabarà de complementar 
més endavant és la comissària nocturna per dos barris en lloc de tres com  

- era al principi del mandat.Aviat quan s’incorporin totes les places que falten 
tindrem una comissaria única  nocturna per Horta -Guinardo 

- Desbrossaments a solars municipals: Fins ara els desbrossaments de 
solars públics es feien a petició del veïnat, dit d’una altra manera, cada 
vegada que algú trucava o enviava un IRIS. Ara s’ha introduït sistemàtica, 
és a dir, no esperar que els veïns avisin sinó fer-ho dues vegades a l’any. 
L’última amb una inversió de mil euros.  

- Actuacions amb brigada: S’han fet petites actuacions al barri, durant tot el 
mandat han sigut 171 actuacions geolocalitzades en el mapa amb una 
inversió de 135.000 euros. Al darrere trimestre han sigut 16 actuacions amb 
una inversió 11.000 euros. Algunes de les més destacades han sigut: 
♦ Carrer Rossell, 1: Retirada i recol·locació per mitjans manuals de 

senyal informativa urbana al principi de la rampa.  
♦ Carrer Santa Rosalía 91: Execució de dos guals provisionals per 

vianants.  
♦ Carrer Santa Rosalía, 102 – 118: Revisió de fitons existents i 

substitució dels que estiguin trencats o en mal estat.  
♦ Carrer Iriarte, 17: Col·locació de New Jerseys addicionals per evitar 

que hi estacionin vehicles i puguin afectar a la mitgera.  
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♦ Carrer Castellbisbal, 50: Reparació de paviment.  
♦ Carrer Santa Rosalía, 84: Reposició de panot i de vorada.  
♦ Carrer Sant Crispí, 22: Enllumenat del mirador de Fastenrath.  
♦ Carrer Josep Sangenís, 47: Arranjament d’escocells i de la vorera 

adjacent.  
♦ Carrer Castellbisbal, 6-8: Reparació de vorera en mal estat.  
♦ Carrer d’Arenys, 40 – 44: Reparació de vorera en mal estat.  

 
Torn de paraules 
 

En primer lloc, la Regidora convida a intervenir a les persones que han formulat 
preguntes per escrit. Es contesten les qüestions i, si no és possible disposar de la 
resposta de forma immediata, s’informa que es farà arribar la informació al/la 
ciutadà/da a través de la modalitat escollida al full d’intervenció.  

 
Intervenció  Resposta  
Isabel Noto, veïna  
• Agraïment per haver estat implicats 

en els veïns i veïnes (60 famílies).  
• A la vorera del carrer Besòs – Mare 

de Déu dels Àngels, està limitada 
d’aparcament on aparcant furgonetes 
hi ha poca visibilitat pels vehicles que 
pugen per Besòs i han de girar.  

• Neteja del talús del carrer Coll i 
Alentorn que dona a les seves 
finques, sembla un escombriaires 
general. 

• Àrea de gossos del carrer Coll i 
Alentorn vol saber quan passen per 
netejar-la i desinfectar-la.(abans era 
3 cops a la setmana i ara no es te 
clar)  

Regidora:  
• El GU del barri queda apuntat.  
• Talús, és dels que han netejat, 

però s’ho tornaran a mirar per 
veure que ha passat.  

• Miraran l’horari de l’espai 
d’esbarjo per a gossos i li 
comunicaran.  

Lluis Cairell, associació de veïns la 
Teixonera 
• La Bòbila és necessària per al barri i 

ha de ser la més important pel 
següent mandat. És un espai 
destacat per les entitats i serà una 
obra que s’ha de fer bé i alguns 
canvis s’hauran de contemplar durant 
el projecte.  

• Sortida del metro a la plaça Matías 
Guiu i la part de dalt (Fastenrath) que  
està molt brut, hi ha rates... una 
neteja al mes aviat possible.  

• Sortida circulatòria   del barri, que es 
faci al més aviat possible.(Ara només 
hi ha la sortida d’Arenys)  

• Carrers estrets no s’han arreglat i 
estan en perill pels vianants.  

Regidora:  
• La bòbila és la prioritat del barri.  
• La sortida de metro es treballarà 

amb els equips de neteja.  
• Taula de mobilitat es parlarà tot el 

tema de les sortides del barri.  
• Voldria agrair a les veïnes que 

s’ha mobilitzat i tot el treball que 
s’ha fet.  

• Seguretat: hi ha hagut molts 
robatoris en pàrquings i comerços, 
els mossos i la GU han estat 
treballant molt aquest tema i han 
localitzat i detenir les persones 
responsables. Esperem que no 
surtin aviat de la presó.  
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• Escales d’entrenament dels 
bombers, és necessari per al barri.  

• Neteja del barri: hi ha un incivisme 
rellevant.  

• S’acabi la Pavimentació del carrer 
Santa Rosalía. ( es podia haver fer 
tot)  

• Pèrdua de bancs (caixers). Gràcies a 
la lluita d’un grup de dones, han 
aconseguit tenir un caixer, negociant 
amb la responsable de la empresa 
privada demanda del que el caixer es 
quedi al barri fora . 

• La GU estigui pel barri de la 
teixonera únicament en el servei 
nocturn i no per tants barris. 

Maria José, associació de veïns 
• Fa una breu explicació sobre 

l’evolució de la demanda i els 
pressupostos destinats a  l’Escola 
bressol. 23 

• Reclama que al setembre ha d’estar 
en marxa , i que l’EBM es digui 
TAXONERA  

• Els fils telefònics en façana tenen 
algun funcionament i quina normativa 
segueixen.  

• Existeix alguna normativa perquè es 
puguin enganxar les llums de Nadal 
a la façana o balcó de cases 
privades (que no punxin les façanes 
ni arbres) 

• Robatoris reiterats a comerços i 
pàrquings.  

Regidora:  
• Els diners estaven i es va tirar 

endavant.  
• Els fils telefònics en façana, va 

passar perquè era la forma ràpida 
d’instal·lació de la fibra òptica. La 
següent fase és treure els fils. El 
defícit ve per la necessitat 
d’accedir a la FIBRA 

• No es poden enganxar llums 
sense permís del propietari. Cal 
comunicar i presentar denúncia. 

Vanesa Soto, veïna  
• Solar Josep Sangenís hi ha hagut 

una fuga d’aigua i només es va 
netejar la meitat. Fa una sensació de 
deixadesa, mala visió del barri... Heu 
de saber qui és el propietari perquè 
us pagui la contribució, per reclamar 
la neteja del solar que li pertany.  

• Per què en el mercat sí que pot ser 
nomenat Taxonera i l’escola bressol 
no? 

• L’IRIS ha baixat perquè no ens deixa 
entrar a l’app. (porto 3 mesos sense 
poder posar cap incidència i 
reclamació) 

Regidora:  
• El propietari (es un gran tenedor,) 

li dona igual les multes i han de 
treballar per veure com 
aconseguir la neteja d’aquell 
espai. 

• EBM Cada departament ha 
autoritzat el que ha fet en el tema 
del Nom del barri 

• Miraran tema APP.  

Lluís Cercós, veí  
• Com queda el carrer Santurnino 

Calleja, les obre del pati de Bombers 
fa que no hi hagi places 
d’aparcament (n’hi ha 7 d’ocupades). 

Regidora:  
• Té raó amb el tema de la 

balustrada i li donaran un cop d’ull 
més enllà del canvi de sentit.  

• En principi és en àmbit d’obra, 
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Per què no es retira la balustrada 
que hi ha al carrer Santurnino Calleja 
i deixa la vorera buida. Que amb el 
canvi de direcció i es faci una bona 
vorera pel veinatge 

• Els escombriaires no acaben de 
netejar els carrers. Dèficit en el 
servei de neteja . 

• Els parterres de canadencs estàn 
malament i deixats . 

però acabaran d’ajustar en aquell 
entorn.  

• Comprovaran i miraran rutes dels 
senyors de la neteja.  

Olga Cerver, veïna  
• Carrer Ferran Caballero, no entén 

per què se li va posar un nom de 
carrer si està sempre ple de merda.  

• Incivisme general  
• Carrer Segur fins al carrer Trueba, 

una quantitat exagerada de coloms i 
lloros . Per darrere del pipí can, hi ha 
una casa amb gàbies i demana si 
això està prohibit perquè creen 
molèsties de soroll i bruticies i mala 
olor.   

Regidora:  
• S’ha treballat amb GU per 

l’incivisme, en el control de dues 
coses: NO recollida d’excrements 
i tirada de trastos fora de l’horari 
establert.  

• Miraran a veure què passa amb 
coloms amb l’espai i la tinència 
d’aquests animals en privats  

Anna Neira, veïna  
• Agraïment perquè el carrer Coll 

Alentorn ha quedat ben netejat 
després de treu les herbes. 

• Demanar l’arranjament de les 
escales del carrer Santa Gema.  

• Escales de Marti codolar quina funció 
fan. (les que tenen forma de 
pont)perquè no s’acaben  

• Paviment del carrer dels Cortada, 
quin dia li tocarà la seva 
pavimentació  

 

Regidora:  
• Les escales de Santa Gema es 

faran.  
• Paviment es mirarà que es pot fer.  
• I les escales no mecàniques 

entren dins de l’estudi que estan 
fent.  

Fe, veïna  
• Desbrossada al costat del pipí-can, 

però han deixat un tros del carrer al 
carrer Trueba i carrer Cortada  que fa 
molt temps que no es neteja ni 
desbrossa.    

• Hi ha una quantitat exagerada de 
robatoris(roben mòbils , casals, 
infants, sras grans , demana patrulles 
perquè actuïn   

• La il·luminació dels carrers no dona 
visibilitat per la gent gran, i hi ha 
caigudes , i es netegin btanques  

Regidora:  
• Miraran a veure si els hi pertany 

com a barri o és un espai privat, si 
és municipal treballaran.  

• La veïna reafirma que es 
municipal  

• S’ha de mirar el tema de 
l’enllumenat per acabar de perfilar 
i fer un estudi per tirar endavant.  

• Tenim un problema amb 
l’enllumenat s’ha d’abordar de 
manera global i sistemàtica . 

Susana, veïna  
• Incivisme al barri. 
• Hi ha molta gent bevent pels carrers, 

sobretot al carrer Santa Rosalía. 
• En els bancs hi ha molta gent que 

beu en el barri    

Regidora:  
• No li fa la sensació que hi hagi 

tanta gent bevent. Miraran els 
punts negres. (Parc de la Roda). 
 

Dos punts de persones dormint al 
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    Es dóna per finalitzada la sessió del Consell de Barri a les 20:55 hores. 
 

El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç:    
https://www.youtube.com/watch?v=bkrbBbuz3Zg  

 
 

 

• A qui hauré de denunciar quan tingui 
un accident al carrer Santa Albina – 
Besós, ja que hi ha una línia groga 
on en principi no es pot aparcar i 
sempre hi ha cotxes aparcats. Els 
cotxes aparquen a la nit , i un dia que 
ella surt en moto d’un parking , li 
impedeix la bona visualització del 
carrer  
 

carrer , però que estàn seguits per la 
GU 
• La falta d’espai d’aparcament crea 

aquests problemes. I el GU del 
barri ho apunta per fer revisions 
sobre aquesta línia groga 

 

Miguel Mena, veí  
• Males herbes al lateral de la ronda 

de Dalt. 
• Com quedarà la façana de l’escola 

bressol? Els veïns no volien formigó. 
I demana com quedarà tota aquesta 
la façana , i adjunto imatges a un 
correu que he fet al responsable   

Regidora:  
• Hi ha hagut una millora en els 

escocells pels vianants. Aquesta 
zona al ser de vehicles es 
treballarà. Diu que el lateral 
esquerra de la Ronda afecta més 
als cotxes i no a les persones  

• L’obra no està acabada i no 
significa que els acabaments 
siguin tal com estan, esperem que 
acabin les obres per poder 
gestionar les coses. Farem 
seguiment de com queda l’obra. 

https://www.youtube.com/watch?v=bkrbBbuz3Zg

